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NAJAVLJUJEMO DOGAĐAJE SVEČANA SJEDNICA OPĆINSKOG VIJEĆA U POVODU  
DANA OPĆINE PODGORAČ

Dan Općine obilježen u ozračju 
uspješnog provođenja projekata
Zahvaljujem svima koji su uključeni u rad općine, prije svega vijećnici-
ma i zaposlenicima, vjerskim zajednicama i udrugama bez kojih ne bi bili 
ovo što jesmo. Prezadovoljan sam s radom u protekloj godinu, a pred 
nama je novo razdoblje u komu ćemo se i dalje aktivno uključivati u pro-
jekte – naglasio je općinski načelnik Goran Đanić

USKRSNI STOL  
U PODGORAČU

 Ψ Popularna gastromanifestacija 
15. put će se održati u 
Vatrogasnom centru u Podgoraču u 
nedjelju, 27. travnja

UŽINA S TRPEZE
 Ψ Nova podgoračka 

gastromanifesticija održat će se na 
sam Međunarodni praznik rada,  
1. svibnja u središtu Podgorača

FLORIJANOVO
 Ψ U povodu Svetog Florijana, 

zaštitnika vatrogasaca,  
4. svibnja će se održati misa za 
sve vatrogasce u podgoračkoj 
župnoj crkvi, a potom i svečani 
domjenak u Vatrogasnom centru

U povodu Dana Općine Podgorač, 13. veljače 
je održana Svečana sjednica Općinskog vijeća 
Općine Podgorač. Uz općinske vijećnike, na-
čelnika Gorana Đanića i predstavnike javnog 
života općine, svečanosti održanoj u prostori-
jama Vatrogasnog centra Podgorač, nazočili su 
zamjenik župana Osječko-baranjske županije 
Josip Miletić u svojstvu izaslanika predsjed-
nika Vlade RH Andreja Plenkovića, saborske 
zastupnice Nataše Tramišak i Vesne Vučemi-
lović, saborski zastupnik Goran Ivanović, kao 
i načelnici brojnih susjednih općina.

– Velika je čast vidjeti puno uzvanika, načelni-
ka i drugih dragih gostiju koji podupiru naš rad 
i projekte koje provodimo. Imamo odličnu su-
radnju na svim razinama, pogotovo s Osječko-
baranjskom županijom i Vladom Republike Hr-
vatske, a nadam se još boljoj suradnji u dogled-
no vrijeme. Zahvaljujem svima koji su uključeni 
u rad općine, prije svega vijećnicima i zaposle-
nicima, vjerskim zajednicama i udrugama bez 
kojih ne bi bili ovo što jesmo. Općina Podgorač 
bilježi sjajne rezultate u povlačenju sredstava 
europskih fondova. Upravo jučer je završen je-
dan natječaj, neki dan je započela rekonstrukcija 
zgrade općinske uprave. Značajna bespovratna 
financijska sredstava iz EU dolaze u Općinu 
Podgorač u suradnji sa Županijskom razvojnom 
agencijom OBŽ, Našičkom razvojnom agenci-
jom Nara, Hardi Consultingom iz Đakova. To 
su tvrtke koje nas prate u svim našim projekti-

ma, pogotovo socijalnim programima gdje ima-
mo zaposlenih 27 osoba, po jednu sa Crvenim 
križem i LAG-om, s bračevačkom udrugom 
dvije, a u socijalne programe je uključen veliki 
broj osoba i obitelji kojima se pomaže, što i je 
naš cilj. Prezadovoljan sam s radom u protekloj 
godinu, a pred nama je novo razdoblje u komu 
ćemo se i dalje aktivno uključivati u projekte – 
rekao je općinski načelnik Goran Đanić.

(Nastavak na stranici 2.)

Goran Đanić, načelnik Općine Podgorač

SRETNE 
PREDSTOJEĆE 

USKRSNE 
BLAGDANE

svim stanovnicima  
općine Podgorač

žele članovi Općinskog vijeća
i općinski načelnik  

Goran Đanić
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(Nastavak s 1. stranice)

Miletić: Čestitam vam na 
brizi za stanovnike
Sudjelujući u radu svečane 
sjednice Općinskog vijeća, za-
mjenik župana Josip Miletić 
čestitao je Dan Općine i dan 
njihova zaštitnika sv. Valen-
tina svim Podgoračankama i 
Podgoračanima. – Isto tako 
čestitam vam i na brojnim re-
aliziranim projektima i brizi za 
stanovnike. Kapitalnim pomo-
ćima Osječko-baranjska župa-
nija je nastojala popratiti vaša 
ulaganja, ali isto s potporama 
pomoći udrugama i svima koji 
aktivno rade. Moram posebno 
istaknuti projekt razvoja indu-
strijske zone, za koji se nadam 
da će u narednom razdoblju 
generirati i nova radna mjesta 

u Općini Podgorač, definira-
ti ostanak mladih obitelji, a u 
tom demografskom smjeru i 
mi ćemo djelovati u narednom 
razdoblju – kazao je Miletić.

Tramišak: Lijepo je vidjeti 
razvoj Općine Podgorač
– Lijepo je vidjeti da se Općina 
Podgorač kontinuirano razvija 
i prati razvoj Osječko-baranj-
ske županije u cijelosti, da se 
realiziraju brojni projekti, od 
ulaganja u temeljnu komunal-
nu infrastrukturu, izgradnju su-
stava vodoopskrbe i odvodnje, 
pročistača, ulaganja u dječja 
igrališta, nerazvrstane ceste i 
nogostupe, odnosno u sve što 
je bitno stanovnicima da ima-
ju osnovne usluge za redovan 
život. Lijepo je vidjeti da su i 
planovi za budućnost s brojnim 
projektima, a bez obzira na nji-
hovu vrijednost ili veličinu vje-
rujemo da će se sve realizirati 
kako se isplaniralo – poručila 
je saborska zastupnica Nataša 
Tramišak te svim stanovnici-
ma čestitala Dan Općine Pod-
gorač i dan sv. Valentina.

Vučemilović: Đanić – 
načelnik s puno energije!
Saborska zastupnica Vesna 
Vučemilović, uz čestitke svim 
stanovnicima za Dan Općine i 
blagdan sv. Valentina, naglasi-

la je kako je primjetno da se u 
Općini Podgorač svake godine 
realiziraju brojni projekti. Po-

željela je da tako i nastave – 
kako je rekla – sa svojim načel-
nikom Goranom Đanićem koji 
još uvijek ima energije i nije 
umorio ni nakon pet mandata.

Valja napomenuti kako su svoj 
izostanak zbog službenih ob-
veza ispričali potpredsjednik 
Vlade RH i ministar obrane 
Ivan Anušić, ravnatelj Agenci-
je za zaštitu osobnih podataka 
Zdravko Vukić, te gradonačel-
nik Osijeka Ivan Radić.

Sjednici su nazočili predstavni-
ci udruga i vjerskih zajednica, 
među kojima i članovi HKD 
»Podgoračani«, koji su već tra-
dicionalno prigodnim pjesma-
ma uveličali svečanost.
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Priznanja zaslužnima
Na sjednici su dodijeljene svečane nagrade Općine Podgorač. 
Nagradu Općine Podgorač za zasluge u promicanju humanitarnog 
djelovanja primio je Antun Umiljanović iz Stipanovaca. Zahvalni-
cu za doprinos osnivanju Vatrogasne zajednice Općine Podgorač 
te unaprjeđenje sustava zaštite i spašavanja kroz vatrogastvo pri-
mili su Željko Moguš iz Stipanovaca, Petar Đanić, Danijel Vida-
čić i Josip Mojzeš iz Podgorača te Zlatko Štefančić i Miroslav 
Štefančić iz Kršinaca. Zahvalnicu za unaprjeđenje vatrogastva 
i aktivno sudjelovanje na svim protupožarnim aktivnostima i va-
trogasnim intervencijama primili su Zvonko Kuruc, Tomica Moj-
zeš i Domagoj Greganić iz Podgorača. Za uspješno osnivanje 
Dobrovoljnog vatrogasnog društva Budimci zahvalnicu je primio 
Mario Gajčević iz Budimaca, za promicanje sporta Mario Gajski 
iz Našica, Ivica Buljan iz Razbojišta, Ivan Prišć iz Ostrošinaca i 
Anđelko Stanivuković iz Poganovaca, dok je zahvalnicu za pro-
micanje kulture primio Robert Hetrih iz Razbojišta.

Uvečane uskrsnice umirovljenicima stižu na kućne adrese
– Umirovljenicima s područja 
Općine Podgorač u općinskom 
proračunu za 2025. godinu su i 
ove godine osigurana financij-
ska sredstva za isplatu uskrsni-
ca – izvijestio je općinski načel-
nik Goran Đanić i napomenuo 

da svaki umirovljenik ove godi-
ne dobija iznos od 50 eura. 

Inače, pravo na dodjelu imaju 
svi umirovljenici koji imaju prebi-
valište na području Općine Pod-
gorač, a novac se umirovljenici-
ma dostavlja na kućne adrese.

Podsjećamo kako Općina Pod-
gorač godišnje iz svojih prora-
čunskih sredstava izdvaja znat-
na sredstva upravo za isplatu 
uskrsnica i božićnica svim 
umirovljenicima na području 
općine.

Vesna Vučemilović, Josip Miletić, Nataša Tramišak i Goran Ivanović Vrijedne članice HKD-a Podgoračani

SVEČANA SJEDNICA OPĆINSKOG VIJEĆA U POVODU DANA OPĆINE PODGORAČ

Antunu Umiljanoviću vrijedno 
priznanje uručila je Ljiljana Zidar, 
predsjednica Općinskog vijeća
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U drugoj polovini veljače za-
počeli su radovi na energet-
skoj obnovi zgrade Općine 
Podgorač, vrijedni 183 tisu-
će eura, od čega su 137 tisu-
ća eura bespovratna sredstva 
povučena iz Fonda za zaštitu 
okoliša i energetsku učinko-
vitost. Obnova uključuje po-
stavljanje energetske ovojnice 
na vanjskom dijelu zgraade, 
izolaciju dijela unutrašnjosti i 
ugradnju dizalica topline i so-
larne elektrane.

– Veliki je uspjeh povući 137 
tisuća eura bespovratnih sred-
stava za našu Općinu – rekaoje 
općinski načelnik Goran Đa-
nić, dodajući kako je ovo samo 
jedan u nizu od dosad ostva-
renih projekata zajedničkim 
radom svih službi, podrškom 
Općinskog vijeća i suradnjom 
s Našičkom razvojnom agenci-
jom NARA. Đanić je pri tome 

najavio nove projekte za veći-
nu naselja Općine Podgorač.

Za vrijeme trajanja radova, koji 
bi trebali biti gotovi u rujnu ove 
godine, uredi Općine kao i lje-
karna, su preseljeni u prostorije 
u sklopu vatrogasnog tornja Do-
brovoljnog vatrogasnog društva 
Podgorač na adresi Trg Pavla 

Pejačevića 4, Podgorač. Poštan-
ski ured je preseljen u poštu u 

Budimcima na adresi Bana Josi-
pa Jelačića 171, Budimci.

Općinski načelnik Goran Đanić 
moli sve mještane za strpljenje 
i razumijevanje za vrijeme tra-
janja obnove zgrade Općine 
Podgorač, nakon koje će nave-
deni uredi i ljekarna ponovno 
biti smješteni u obnovljenoj 
zgradi Općine.

– Radovi se odvijaju predvi-
đenom dinamikom. Ova inve-
sticija poboljšat će uvjete po-
slovanja i pristup građanima, 
a istovremeno će podići stan-
darde rada u općinskoj upravi 
– istaknuo je načelnik Đanić.

POSLJEDNJA SJEDNICA OPĆINSKOG VIJEĆA U SADAŠNJEM SAZIVU

Brojne jednoglasne odluke vijećnika

OPĆINA PODGORAČ PONOVNO SE IZBORILA 
ZA EUROPSKA BESPOVRATNA SREDSTVA 

Energetska obnova 
općinske zgrade

Radovi se dobro odvijaju

Početna konferencija projekta
Krajem ožujka je održa-
na početna konferencija 
za početak radova na 
obnovi zgrade Općinske 
uprave koja je financirana 
za energetsku učinkovist 
kroz »Energetsku obnovu 
zgrade javnog sektora«. 
Tom prigodom je načelnik 
Đanić zahvalio Ivanu Be-
loševiću, direktoru NA-
RA-e na dobroj suradnji, a pri tome je zaključeno kako se početna 
konferencija odradila prema Europskim standardima.

U prostorijama Vatrogasnog doma nu 
Stipanovcima, 25. veljače je održana 22. 
sjednica Općinskog vijeća Općine Pod-
gorač. Bila je to ujedno i posljednja sjed-
nica Općinskog vijeća u ovom sazivu, a 
uoči predstojećih lokalnh izbora koji se 
održavaju 18. svibnja.

Na sjednici je jednoglasno izglasana iz-
mjena Statuta Općine Podgorač, kojom 
je usklađen sa zakonskim propisima. 
Prema novom Statutu, Općina više neće 
imati zamjenika načelnika, a broj člano-
va Općinskog vijeća smanjen je s dosa-
dašnjih 13 na 9 vijećnika.

Jednoglasno NE policijskom 
izvješću
Na početku sjednice, predstavnici Poli-
cijske postaje Našice podnijeli su izvje-
šće o stanju sigurnosti na području Opći-
ne Podgorač za 2024. godinu, no Općin-
sko vijeće ga nije prihvatilo.

– Vijećnici su opravdano nezadovoljni 
jer se događaju čudne stvari. Slažemo 
se kako policija treba pojačati svoje ak-
tivnosti, ali ne na način pretpostavljanja 

kako smo svi sudionici u prometu od-
mah krivci. Ovih dana je izrazito uočlji-
vo kako policija pojačava kažnjavanje u 
prometu, a drastično su prisutni na župa-
nijskoj cesti Podgorač – Osijek na kojoj 
je dopuštena brzina sa 70, smanjena na 
50 kilometara. I osobno sam na na sjed-
nici Županijske skupštine tražio da se ta 
odluka preispita – objasno je načelnik 
Goran Đanić.

Značajna ulaganja u Stipanovce
Nadalje, na sjednici je usvojen i prijedlog 
programa utroška financijskih sredstava 

od šumskog doprinosa za 2025. godinu. 
Odlukom Vijeća, 100.000 eura bit će 
uloženo u izgradnju nogostupa u naselju 
Stipanovci, te pješačke staze na mjesnom 
groblju u Stipanovcima.

Donesena je i Odluka o provedbi Plana 
unapređenja zaštite od požara za područ-
je Općine Podgorač, koju će provoditi 
Vatrogasna zajednica Općine Podgorač, 
uz sudjelovanje DVD-a Podgorač, DVD-
a Kršinci, DVD-a »Vuka« Razbojište, 
DVD-a Stipanovci i DVD-a Kelešinka. 
Na kraju prošle godine u Vatrogasnu 
zajednicu uključilo se i novoosnovano 
DVD Budimci. 

Osim toga, općinski načelnik Goran Đa-
nić izvijestio je kako je tijekom prošlogo-
dišnje elementarne nepogode – suše – na 
području Općine Podgorač procijenjena 
šteta veća od 1,5 milijuna eura

Na kraju sjednice, načelnik Đanić je za-
hvalio svim vijećnima na suradnji i pot-
pori općinskim projektima u protekle če-
tiri godine.

Detalj sa sjednice Općinskog vijeća
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Izlijevanje vode na cesti 
Podgorač – Ostrošinci
Uslijed intenzivnih kiša koje su krajem ožuj-
ka zahvatile područje središnje i zapadne 
Slavonije, mani problemi zabilježeni su na 
području podgoračke općine. Naime, zbog 
izlijevanja vode na županijsku cestu 44099 
(Podgorač – Ostrošinci), Općinski načelnik 
Goran Đanić, nakon zaprimljene dojave, od-
mah je kontaktirao Načelnicu civilne zaštite 
Ljiljanu Grbić i tajnika Vatrogasne zajednice 
Općine Podgorač, Željka Moguša. Zajedno 
su obišli lokaciju te utvrdili da cesta predstav-
lja ozbiljan sigurnosni rizik i da ju je potrebno 
hitno zatvoriti, te je odmah aktiviran DVD 
Podgorač. Zatražena je intervencija nadlež-
nih službi – Cestinga i policije – kako bi se 
cesta privremeno zatvorila za promet i spri-
ječile moguće nesreće. Tim je povodom svim 
sudionicima u prometu preporučeno korište-
nje obilaznog pravca Razbojište – Paljevine 
– Drenje, u smjeru Borovika i Podgorja.

ZNAČAJNO OJAČAN HDZ U PODGORAČU

Đanić imenovan 
povjerenikom 

ŽUPANIJSKI ODBOR SDP-a POTVRDIO PRIJEM NOVIH 
ČLANOVA U PODGORAČKI SDP

Pripreme podgoračkog 
SDP-a za izbore

Vijenci i sjećanje  
na branitelje
U povodu obilježavanja Dana općine, iza-
slanstvo Općine Podgorač predvođeno Op-
ćinskim načelnikom Goranom Đanićem po-
ložilo je vijenac i zapalilo svijeće ispred Sre-
dišnjeg križa u groblju u Podgoraču za sve 
poginule i preminule hrvatske branitelje.

Suradnja Općine Podgorač  
i Crvenog križa
Općinski načelnik Goran 
Đanić održao je radni 
sastanak s ravnateljem 
Gradskog društva Crve-
nog križa Našice, Feldi 
Igorom. Dogovoreno je 
nekoliko akcija dobro-
voljnog darivanja krvi u 
mjestima podgoračke op-
ćine, a razgovaralo se i o 
mogućnostima zajednič-
kog djelovanja Gradskog društva CK Našice 
i Općine Podgorač kada je riječ o socijalno 
najugroženijim osobama.

Općinska organizacija SDP-a Podgorač 
od nedavno je bogatija za nekoliko novih 
članica i članova. Prijem novih članova 
potvrđen je sredinom ožujka na sjednici 
Županijskog odbora SDP-a Osječko-ba-
ranjske županije. Tim povodom je kra-
jem ožujka u Osijeku organiziran radni 
sastanak saborske zastupnice i pred-
sjednice ŽO SDP-a Sanje Bježančević 
s predstavnicom podgoračkog SDP-a 
Tanjom Žitnjak, koja je imenovana za 
opunomoćenicu za općinsku organizaci-
ju SDP-a Podgorač. Pri tome je dogovo-
ren je niz budućih operativnih aktivnosti 
podgoračkog SDP-a s posebnim nagla-
skom na predstojeće lokalne izbore.

Inače, time se nastavlja aktivan život 
podgoračkog SDP-a u političkom djelo-
vanju Općine Podgorač. Valja podsjetiti 
kako je SDP i do sada sudjelovao o poli-
tičkom životu Podgorača kroz rad u Op-
ćinskom vijeću gdje je Josip Mojzeš ob-

našao dužnost potpredsjenika Općinskog 
vijeća Općine Podgorač.Upravo u cilju 
kvalitetnijeg nastavka rada podgoračkog 
SDP-a, sastali su se Tanja Žitnjak i Josip 
Mojzeš i razgovarali o pripremama orga-
nizacije za skorašnje lokalne izbore.

Sanja Bježančević i Tanja Žitanjak

Nezavisni načelnik Općine Podgorač, 
Goran Đanić i šestero općinskih vijeć-
nika od sredine veljače su članovi HDZ 
– Hrvatske demokratske zajednice. Do-
brodošlicu novim kolegama poželio je 
potpredsjednik HDZ-a i predsjednik ŽO 
HDZ OBŽ Ivan Anušić, te najavio za-
jedničke pripreme za nadolazeće župa-
nijske i općinske izbore – za nastavak ra-
sta i razvoja Osječko-baranjske županije 
i Općine Podgorač.
Nedugo poslije, Općinski odbor HDZ-a 
Podgorač, izvjestio je kako je Županijski 

odbor HDZ-a Osječko-baranjske župa-
nije prihvatio ostavku Ivana Streleca 
na dosadašnjem mjestu predsjednika 
Općinskog odbora HDZ-a Podgorač. 
Istovremeno, Županijski odbor HDZ-a 
imenovao je Gorana Đanića povjereni-
kom za Općinski odbor Hrvatske demo-
kratske zajednice Podgorač kao i članom 
Županijskog odbora Hrvatske demokrat-
ske zajednice Osječko-baranjske župani-
je Gorana Đanića, općinskog načelnika 
i potpredsjednika Županijske skupštine 
Osječko-baranjske županije.

Đanić i Anušić s vijećnicima nakon pristupanja HDZ-u
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SASTANAK I OBILAZAK TERENA S PREDSTAVNICIMA HRVATSKIH VODA

Nastavak ključnih projekata odvodnje

OPĆINA PODGORAČ FINANCIRA ČAK 15 UDRUGA IZ 
RAZLIČITIH DJELATNOSTI

Potpisani ugovori za 
ovogodišnje aktivnosti
Sredinom veljače, u prostorijama Vatrogasnog doma u Stipanovcima, općinski 
načelnik Goran Đanić, potpisao je Ugovore o sufinanciranju s predstavnicima 15 
udruga koje djeluju na području Općine Podgorač.

Konkretno, to su: NK »Sloga« Podgorač, NK »Mladost« Stipanovci, NK »Poga-
novci« Poganovci, NK »Dinamo« Budimci, NK »Vuka« Razbojište, HKD »Podgo-
račani« Podgorač, UHBDROP Podgorač, Gradska udruga umirovljenika Našice 
– podružnica Podgorač, Konjogojska udruga Kršinci, Udruga »Ancikredla« Raz-
bojište, Centar za nestalu i zlostavljanu djecu Osijek, LD »Vepar 1946« Podgorač, 
LD »Jastreb« Ostrošinci, LD »Fazan« Budimci i LD »Srndač« Markovac Našički 
– Kelešinka. 

Kako je napomenuo u uvodu, riječ je o ukupno 74.000 eura koji su osigurani u 
općinskom proračunu, a namijenjeni su nogometnim klubovima, udrugama koje 
djeluju u kulturi te za organizaciju manifestacija, za rad podgoračke podružnice 
Udruge umirovljenika Našice te za ostale udruge koje vrijedno i marljivo rade. 

Načelnik Đanić također je napomenuo kako ovim sredstvima nisu obuhvaćena 
dobrovoljna vatrogasna društva, koja se financiraju sredstvima Vatrogasne za-
jednice Općine Podgorač.

Sastanak o prostorijama Općine Podgorač S obilaska terena u Stipanovcima i Razbojištu

Krajem ožujka, Općinski načelnik Goran 
Đanić održao je radni sastanak s pred-
stavnicima Hrvatskih voda, Krešimirom 
Schlaufenhauerom, voditeljem Službe 
za zaštitu voda Hrvatske vode Osijek VGI 
Osijek, predstavnicima Hrvatskih voda, 
Ivanom Kočišem, direktorom Đakovačkih 
vodovoda, te Josipom Matekom, vodite-
ljem Podružnice Našice.

Na sastanku su raspravljene aktualne i pla-
nirane aktivnosti vezane uz projekte susta-
va odvodnje i pročišćavanja otpadnih voda 
na području općine, s naglaskom na:
 – Uređaj za pročišćavanje otpadnih voda u 
Podgoraču

 – Nastavak izgradnje odvodnje »kanaliza-
cije« u Stipanovcima

 – Nominacija projekta odvodnje »kanali-
zacije« Razbojišta

 – Projektiranje sustava odvodnje »kanali-
zacije« Bijela Loza, Budimci i Poganovci

Nakon sastanka, sudionici su obišli lokali-
tete trenutačnih i planiranih radova. 

Načelnik Goran Đanić je objasnio kako 
se nastavlja završetak izgradnje odvodnje 
(kanalizacije) u Stipanovcima s uključivo 
tri crpne stanice.

Nadalje, u tijeku je rješavanje imovinsko-
pravnih odnosa s Hrvatskim cestama, te se 
radi elaborat iskolčenja i nivelacija troš-
kovnika koji se priprema za nominiranje 
natječaja za odvodnje »kanalizacije« u 
Razbojištu duljina gravitacijske mreže du-
ljine tri kilometra, tlačnih vodova 1,3 kilo-
metra i dvije crpne stanice.

Projekat odvodnje »kanalizacije« Budim-
ci, planiran je u duljini gravitacijske mreže 
od 10,6 kilometara, tlačnih vodova 1,5 ki-
lometar s čak devet crpnih stanica, 

U Poganovcima bi duljina gravitacijske 
mreže bila šest kilometara, tlačnih vodova 
0,5 kilometara i pet crpnih stanica, 

Bijela loza će imati gravitacijske mreže 
duljine 4,2 kilometra, tlačnih vodova 1,2 
kilometra, te četiri crpne stanice.

Vidljiv napredak radova
Krajem veljače, općinski načelnik Go-
ran Đanić, obišao je radove na izgradnji 
uređaja za pročišćavanje otpadnih voda 
u Podgoraču. To je najveća komunal-
na infrastrukturalna investicija u Općini 
Podgorač vrijedna oko 3 milijuna eura, a 
financira se sredstvima Europske unije. 
Završetak radova, koji su počeli u kolo-
vozu 2024. godine, planiran je u prosincu 
ove godine. Navedeni radovi se izvode 
predviđenom dinamikom.

Značajna sredstva za rad udruga s brojnim 
članstvom
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DANI OTVORENIH VRATA NA PODRUČJU OPĆINE PODGORAČ

Od nogostupa i cesta, preko sporta, 
vatrogasaca i domova do vodovoda
Kako je istaknuo općinski načelnik Goran Đanić, ovakvi paneli su organizirani kako bi se mještanima 
prezentirali najznačajniji projekti koji su realizirani u protekle četiri godine s posebnim naglaskom na 
sve ono što je odrađeno u pojedinom općinskom naselju

Vodstvo Općine Podgorač odlučilo se za 
vrlo transparentan oblik predstavljanja 
onoga čime se općinsko vodstvo bavilo u 
proteklom četverogodišnjem razdoblju – 
neposredno se sastati s mještanima i raz-
govarati!

Upravo u tom cilju, proteklih su dana or-
ganizirani Dani otvorenih vrata na podru-
čju Općine Podgorač. Kako je istaknuo 
općinski načelnik Goran Đanić, ovakvi 
paneli se organiziraju kako bi se mještani-
ma prezentirali najznačajniji projekti koji 
su realizirani u protekle četiri godine s po-
sebnim naglaskom na sve ono što je odra-
đeno u pojedinom općinskom naselju.

A, kako bi mještanima sve bilo još jed-
nostavnije i dostupnije, Dani otvorenih 
vrata organizirani su u svih devet općin-
skih naselja. Uz načelnika Gorana Đanića 
i njegovu zamjenicu Ljiljanu Grbić, te 
predsjednicu Općinskog vijeća Ljiljanu 
Zidar, panelima su nazočili i gotovo svi 
općinski vijećnici.

Počelo u Stipanovcima i Razbojištu

Prvi takav panel organiziran je u Vatroga-
snom domu u Stipanovcima 13. ožujka. 
Kako je istaknuo načelnik Đanić, jedan 
od najznačajnijih projekata ostvarenih na 
području Stipanovaca je sustav odvodnje 
i kanalizacije, koji će biti priključen na 
pročistač u Podgorač i to će biti konačno 
rješenje velikog problema za čitavo pod-
ručje, napomenuo je Đanić i dodao kako 
je Općina do sada uložila preko 360 tisu-
ća eura, a do kraja godine bit će uloženo 
još oko 100 tisuća za dovršetak projekta. 
Osim toga rekonstruiran je i veliki dio no-
gostupa i cesta, briga se vodi o svim udru-
gama, vatrogasnim društvima i sportskim 
klubovima. 

Sljedeći panel je održan 17. ožujka u Va-
trogasnom domu DVD-a »Vuka« Razbo-
jište. 

– Osim što je rekonstruiran vatrogasni 
dom i opremljen klima uređajima, uskoro 
kreće obnova vatrogasne garaže, u potpu-
nosti su obnovljeni nogostupi u Razboji-
štu, asfaltirana je cesta u ulici Vladimira 
Nazora prema groblju, izgrađena je vodo-
vodna mreža, uz unutarnju obnovu mrtva-
čnice upravo kreće rekonstrukcija krova 
na mrtvačnici, te će Općina sufinancirati 
izradu krovišta na zvoniku crkve Sv. Iva-
na Krstitelja. Nastavljeno je ulaganje u 
sportske objekte NK »Vuka« Razbojište, 
a najavljen i početak radova na asfalitira-
nju dječjeg igrališta u dvorištu područne 
škole u Razbojištu – rekao je Đanić.

Bijela Loza, Kršinci i Ostrošinci
Već 19. ožujka, općinsko vodstvo se sasta-
lo s mještanima Bijele Loze u tamošnjem 
mjesnom domu. U protekle četiri godine, 
u Bijeloj Lozi je obavljena rekonstrukcija 
nogostupa, nerazvrstanih cesta, mjesnog 

doma, te ugradnja klima za grijanje i hla-
đenje. 

U Vatrogasnom domu Kršinci, 24. ožujka 
je održan panel s mještanima tog naselja. 
I u Kršincima je u protekle četiri godi-
ne dosta toga rađeno. Tako je obavljena 
rekonstrukcija i opremanje vatrogasnog 
doma, te ugradnja klima za grijanje i hla-
đenje, izgradnja platoa ispred mrtvačnice, 
a uskoro počinje izgradnja staze na gro-
blju, izradnja vatrogasnih garaža, te naba-
va vatrogasne cisterne i kombi vozila za 
DVD Kršinci.

Dva dana poslije, 26. ožujka, je u mje-
snom domu Ostrošinci. Kako je istaknuo 
načelnik Đanić, u Ostrošincima je rađeno 
na rekonstrukciji nogostupa, nerazvrsta-
nih cesta, mjesnog doma, izgradnja platoa 
ispred mrtvačnice, te pristupnih staza u 
groblju. 

Poganovci i Budimci
Stanovnici Poganovaca su imali priliku 
razgovarati s općinskim vodstvom 30. 
ožujka, kada se u tamošnjem mjesnom 
domu održavao panel Dani otvorenih 
vrata Općine Podgorač. Među ključnim 
projektima ostvarenim u tom mjestu, va-
lja izdvojiti rekonstrukciju tamošnjih ne-
razvrstanih cesta, obnovu mjesnog doma 
kupnjom namještaja i opremanje kuhinje, Stipanovci

Kršinci

Ostrošinci

Bijela Loza

Razbojište
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Opremanje domova u Poganovcima i Budimcima

izgradnja platoa ispred mrtvačnice, te ka-
pitalnim donacijama pomoći za uređenje 
nogometnih svlačionica NK Poganovci, 
te nabavom nove kosilice za nogometno 
igralište. Uređen je i poganovački park, 
a iz protekle četiri godini mještani sigur-
no pamte završetak izgradnje vodovodne 
mreže kada je dovedena voda ispred sva-
ke kuće u naselju Poganovci.

Također, prilikom boravka u Poganovci-
ma, načelnik Đanić je uručio je zahvalni-
cu Općine za razvoj sporta, predsjedniku 
NK Poganovci Anđelku Stanivukoviću, 
koji je bio spriječen sudjelovati na sveča-
nosti u povodu Dana općine.

U prostorijama mjesnog doma, panel s 
mještanima u Budimcima je organiziran 
2. travnja. Među ključnim projektima 
važnim za stanovnike Budimaca istaknuti 
su rekonstrukcija nerazvrstanih cesta, ob-
nova mjesnog doma kupnjom namještaja 
i opremanje kuhinje, izgradnja platoa i 
staza ispred mrtvačnica. te kapitalnim do-
nacijama pomoć za uređenje nogometnih 
svlačiona za NK »Dinamo«, kao i naba-
vom nove kosilice za nogometno igralište. 
I u Budimcima je završetak izgradnje vo-
dovodne mreže, svakako jedan od najzna-
čajnijih događaja proteklih godina. Nada-
lje, načelnik Đanić je istaknuo je odličnu 
suradnju s tamošnjom katoličkom župom, 
pravoslavnom parohijom, te Vijećem Srp-
ske nacionalne manjine.

U radu svih ovih panela aktivno su su-
djelovale i ravnateljica dječjeg vrtića 
Zvončić, Snježana Kanđera, ravnatelji-
ca Osnovne škole Hinka Juhna, Zdenka 
Vukomanović kao i voditeljica projekta 
Zaželi, Biserka Lehki. O njihovim izla-
ganjima, kao i o panelima održanim u Ke-
lešinki i Podgoraču prije zaključenja ovog 
broja, pisat ćemo u sljedećem izdanju In-
formativnog lista Općine Podgorač.

DOGODILO SE

Edukacija građana o sustavu civilne zaštite 

Pomoć Zavičajnoj udruzi Gibarac
Općina Podgorač prihvatila je zamolbu 
Zavičajne udruge Gibarac iz Osijeka, te 
su Odlukom Općinskog načelnika odo-
brena financijska sredstva za obilježa-
vanje 29. obljetnice osnutka i neprekid-
nog djelovanja udruge.

Električno komunalno vozilo

Općina Podgorač uložila je značajna 
financijska sredstva iz vlastitog prora-
čuna za 2025. godinu kako bi osigurala 
nabavu klupa i stolova, te opremila čaj-
nu kuhinju s kompletnim posuđem za 
mjesni dom u Poganovcima. Općinska 
proračunbska sredstva uložena su i u 
opremu mjesnog doma u Budimcima 
grijanjem, klimama, namještajem, su-
đem, te opremu čajne kuhinje. Ovako 

opremljeni mjesni domovi u Poganov-
cima i Budimcima sada u potpunosti 
zadovoljavaju potrebe mještana za odr-
žavanje različitih manifestacija i doga-
đanja u tim naseljima. 

– Time i u ovom segmentu opremanja 
domova, podižemo zajednički život-
ni standardi na još višu razinu u svim 
mjestima općine Podgorač – izjavio je 
općinski načelnik Goran Đanić.

Općina Podgorač organizirala je edu-
kaciju građana o sustavu civilne za-
štite, a edukaciju su održali djelatnici 
Područnog ureda civilne zaštite Osijek. 
U nastojanju stvaranja sigurnijeg oko-
liša kroz edukacije građana o sustavu 
civilne zaštite, građani su informirani o 
mogućim nesrećama i važnim mjerama 
prevencije. Cilj educiranja je jačanje 
svijesti i prevencija smanjenja rizika 
od katastrofa te ostvarivanje zaštite i 
spašavanja od prirodnih nesreća i kata-
strofa. Educiranje građana ima ključnu 
ulogu u jačanju svijesti i sposobnosti 
suočavanja s potencijalnim rizicima. 

Na taj način poboljšavamo sigurnost 
cjelokupne zajednice, smanjujemo ne-
sreće i doprinosimo općoj sigurnosti u 
Općini Podgorač. Sva naučena znanja 
povećavaju sigurnost građana te potiču 
solidarnost i suradnju. 

Našička razvojna agencija NARA apli-
cirala je na natječaj Ministarstva pro-
stornog uređenja, graditeljstva i državne 
imovine za sufinanciranje projekata je-
dinica lokalne samouprave za poticanje 
razvoja komunalnog gospodarstva za 
Općinu Podgorač, odnosno za potrebe 
komunalnog poduzeća Komunalac. Ri-
ječ je o nabavi električnog komunalnog 
vozila s opremom za zalijevanje uku-
pne vrijednosti 60 tisuća eura. Općinski 
načelnik Goran Đanić izjavio je kako je 
cilj projekta unaprjeđenje komunalnog 

standarda kroz nabavu novog električ-
nog vozila koje će lakše omogućavati 
efikasnije održavanje zelenih površina i 
groblja u ovlastima Komunalca.

Budimci

Poganovci
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POMOĆ POPLAVLJENIM PODRUČJIMA U OPĆINI 
ĐURĐENOVAC

Požrtvovnost vatrogasaca 
DVD Podgorač i DVD Kršinci
Kao i mnogo puta ranije u sličnim situacijama kada je zbog prirodne nepogode 
trebalo pomoći u spašavanju ljudskih života i imovine, vatrogasci podgoračke 
općine solidarno i učinkovito su priskakali u pomoć. Tako je bilo i krajem ožujka 
kada je vodena stihija zaprijetila naseljima općine Đurđenovac. 

Naime, Vatrogasna zajednica općine Podgorač, kao i članovi DVD Podgorač 
DVD Krsinci, pokazali su izuzetnu humanost i požrtvovnost u spašavanju po-
plavljenih područja općine Đurđenovac, pružajući pomoć ugroženim građanima. 

Njihov trud i nesebično zalaganje u ovim teškim trenucima zaslužuju veliko pri-
znanje. Uz njih je bio i općinski načelnik Goran Đanić, koji je dao podršku i su-
djelovao u akcijama pomoći. Ovakvi primjeri solidarnosti i zajedništva pokazuju 
pravu snagu zajednice kada je najpotrebnije.

KAPITALNE DONACIJE OPĆINE PODGORAČ NOGOMETNIM KLUBOVIMA

Razvoj sporta u lokalnoj zajednici

SKUPŠTINA NOGOMETNOG SREDIŠTA NAŠICE

Priznanja idu u NK Slogu i NK Poganovci

Krajem ožujka, općinski na-
čelnik, Goran Đanić, potpisao 
je ugovore o dodjeli kapitalnih 
donacija svim nogometnim 
klubovima s područja općine. 
Donacije su dodijeljene slje-
dećim klubovima: NK Sloga 
Podgorač, NK Dinamo Bu-
dimci, NK Mladost Stipanovci, 
NK Vuka Razbojište i NK Po-
ganovci.

Svaki od navedenih klubova 
primit će kapitalnu donaciju u 
iznosu od 2.950 eura, namije-
njenu nabavi motornih kosili-
ca. Ova investicija omogućit će 
lakše i učinkovitije održavanje 
sportskih terena, što je ključno 

za daljnji razvoj sporta u lokal-
noj zajednici.

Osim financijske podrške za na-
bavu opreme, Općina Podgorač 
kontinuirano ulaže i u obnovu 
na poboljšanje uvjeta za održa-
vanje terena, čime se dodatno 
podupiru sportske aktivnosti u 
općini.sportskih prostorija svih 
nogometnih klubova. 

Svi predsjednici klubova izja-
vili su da su zadovoljni surad-
njom sa Općinom Podgorač i 
općinskim načelnikom Gora-
nom Đanićem koji vodi računa 
o svim klubovima s područja 
Općine Podgorač.Zadovoljstvo klupskih čelnika primljenom donacijom

Sredinom veljače je održana izvan-
redna izborna sjednica Skupštine 
Nogometnog središta Našice. Tom 
je prigodom za novog predsjednika 
Nogometnog središta Našice jedno-
glasno izabran Dražen Ibriks, dok 
je za novog dopredsjednika izabran 
Matija Brkić. Istovremeno, za no-
vog/starog potredsjednika Nogo-
metnog središta Našice izabran je 

Goran Đanić, koji je tu dužnost do 
sada obavljavljao 18 godina.

Na sjednici su također dodijeljena 
priznanja za izuzetan doprinos u ra-
zvoju i unapređenju sporta. S pod-
ručja Općine Podgorač nagrađeni su 
Petar Đanić iz NK »Sloga« Podgo-
rač, te Anđelko Stanivuković iz NK 
»Poganovci« Poganovci.

Načelnik Đanić s dobitnicima priznanja Petrom Đanićem  
i Anđelkom Stanivukovićem

Brza reakcija naših vatrogasaca

Vodena stihija nema milosti
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Obnova pročelja
Općinski načelnik Goran Đanić 
i vijećnik Miroslav Štefančić 
obišli su radove na vatroga-
snom domu Kršinci. Općina 
financira radove vlastitim izvor-
nim financijskim sredstvima 
osiguranim u proračunu za 
2025. godinu. Radovi se odno-
se na uređenju fasade. Vatro-
gasni dom Kršinci u potpunosti 
će biti završen, samim time će 
i činiti ljepše naselje Kršinci, a 

služiti će u svrhu svim mješta-
nima Općine Podgorač.

ODRŽANE SKUPŠTINE DOBROVOLJNIH 
VATROGASNIH DRUŠTAVA
DVD Podgorač

Potpora Udruzi umirovljenika
Sredinom veljače je na Skupštini Gradske udruge umirovljenika 
Našice sudjelovao i Općinski načelnik i potpredsjednik Skupšti-
ne Osječko-baranjske županije, Goran Đanić koji je pozdravio 
dosadašnji rad udruge, posebno pohvalio predsjednika Ivicu Ko-
zinu i predsjednicu podružnice Podgorač Suzanu Đanić, te im 
čestitao na dosadašnjem radu u ime Općine Podgorač i u svoje 
ime. 

OPĆINA PODGORAČ PRIJAVILA PROJEKT 
OPREMANJA VATROGASNIH DOMOVA NA 
ŽUPANIJSKI NATJEČAJ

Podgorač, Kršinci i 
Stipanovci

Načelnik Đanić s čelnicima Udruge i gradonačelnikom Našica 
Krešimirom Kašuba

Općina Podgorač prijavila se 
na županijski natječaj »Javni 
poziv za sufinanciranje pro-
stornih uvjeta djelatnosti do-
brovoljnih vatrogasnih društa-
va u vatrogasnim domovima i 
spremištima u vlasništvu jedi-
nica lokalne samouprave«.

Na natječaj su nominirani pro-
jekti opremanja triju vatroga-
snih domova Dobrovoljnih va-
trogasnih društava Podgorač, 
Kršinci i Stipanovci. 

Načelnik Općine Podgorač 
Goran Đanić istaknuo je kako 
Općina, uz prijavu projekata, 

redovito sudjeluje i na županij-
skim natječajima, te očekuje da 
će na ovaj način osigurati zna-
čajna financijska sredstva za 
unaprjeđenje rada vatrogasnih 
društava DVD-a Podgorač, Kr-
šinci i Stipanovci.

Bolji dani i za dom u Stipanovcima

Radovi finacirani općinskim 
sredstvima

Početak godine je vrijeme odr-
žavanja redovitih skupština 
dobrovoljnih vatrogasnih dru-
štava. Tako je u Podgoraču 
održana skupština Dobrovolj-
nog vatrogasnog društva Pod-
gorač, inače stožernog društva 
Općine Podgorač. Izvješće 
o radu i svim aktivnostima 
podnio je predsjednik DVD-a 
Josip Mojzeš. Skupštini su 
prisustvovali predstavnici do-
brovoljnih vatrogasnih društa-
va, općinski načelnik Goran 
Đanić, načelnica Stožera ci-
vilne zaštite Općine Podgorač 
Ljiljana Grbić, predsjednik 
Vatrogasne zajednice Općine 
Podgorač Petar Đanić, te su 

prigodnim govorom pozdravili 
nazočne.

Načelnik Đanić zahvalio se 
svim vatrogascima na uspješ-
nim intervencijama i čestitao im 
na radu, te napomenuo kako je 
DVD Podgorač garancija Opći-
ni od protupožarnih aktivnosti 
i svih ostalih akata u koje je 
uključen DVD Podgorač, su-
radnji s udrugama, školom, vr-
tićem, crkvom i drugima.

DVD Kršinci
U nazočnosti čelnih ljudi Op-
ćine Podgorač, Vatrogasne 
zajednice Općine Podgorač, 
te predstavnika drugih dru-
štava, sjednicu Skupštine 
DVD-a Kršinci vodio je Zlat-
ko Štefančić, predsjednik 
DVD-a, koji je i podnio izvje-
šće o radu za 2024. godinu. 
Općinski načelnik Goran Đa-
nić je u svom govoru istaknuo 
kako je rad ovog društva do-
kaz da vatrogasci služe cijeloj 
zajednici. Društvo je nakon 
DVD-a Podgorač, drugo po 
operativnim aktivnostima i 
izlascima na požare u VZO 
Podgorač. Sudjelovalo je u 
pet intervencija na požarima, 
prijevozu djece, vjernika na ho-
dočašće te članova HKD-a na 

nastup u Njemačku i Austriju.  
Predsjednik VZ Općine Pod-
gorač, Petar Đanić, čestitao 
je i izrazio zadovoljstvo radom 
društva. Uručio je spomenice 
za 20 godina vatrogastva To-
mislavu Kezerle i Igoru Ke-
zerle, te Damiru Štefančiću 
Uvjerenje za osposobljavanje 
za voditelja vatrogasne mla-
deži, kao i Katici Kovačić za 
vođenje VATROnet baze po-
dataka.

DVD Budimci
U Budimcima je pak održana prva Izvještajna skupština DVD-a 
Budimci. Skupštini je nazočila načelnica Stožera civilne zaštite 
Općine Podgorač Ljiljana Grbić, predsjednik Vatrogasne zajed-
nice Općine Podgorač Petar Đanić, koji su čestitali Dobrovljnom 
vatrogasnom društvu na postignutom uspjehu. Osim navedenih, 
skupštini je nazočio općinski načelnik Goran Đanić, te najavio 
kapitalnu donaciju DVD-u Budimci za nabavu vatrogasnog vozila.

DVD Vuka Razbojište
Na skupštini DVD Vuka Razbojište, izvješće o radu podnijela je 
zapovjednica društva, Adrijana Heiberger, naglasivši kako proš-
le godine nije bilo požarnih aktivnosti u naselju Razbojište čemu 
je svakako pridonijela aktivnost vatrogasaca i dežurstava pred 
žetvenu sezonu. No, neki članovi DVD-a sudjelovali u gašenju po-
žara zajedno s članovima DVD Podgorač. Nadalje, članstvo je bilo 
uključeno i u određene vatrogasne tečajeve. Pohvalila je odličnu 
suradnju sa Vatrogasnom zajednicom općine Podgorač, te općin-
skim bačelnikom Goranom Đanićem i Osječko baranjskom žu-
panijom, gdje su ostvareni pozitivni rezultati kroz razne natječaje. 
Uz općinskog načelnika, Skupštini su nazočili čelnici Vatrogasne 
zajednice Općine Podgorač, te predstavnici drugih društava. Na-
čelnik Đanić je istaknuo dobru suradnju društva s Općinom Pod-
gorač, podsjetivši kako je Općina uključena i kroz kapitalne dona-
cije na uređenju vatrogasnog doma, a za pohvaliti je samostalno 
javljanje društva na županijske vatrogasne natječaje. 
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OPĆINSKE KAPITALNE DONACIJE VJERSKIM ZAJEDNICAMA

Rekonstrukcije i obnove vjerskih zdanja

ODRŽANA SKUPŠTINA HKD PODGORAČANI

Brojni gostujući nastupi i 
domaće organizacije

U proteklom razdoblju, napustili su nas naši 
slijedeći donedavni sumještani:

1. Milan Kovačević, sahranjen 28. prosin-
ca 2024. godine na groblju u Budimcima 
(Tihi gaj),

2. Ružica Stanivuković, sahranjena 30. 
prosinca 2024. godine na groblju u Poga-
novcima (Sv. Ilije i Sv. Ivana Nepomuka),

3. Savka Čortan, sahranjena 2. siječnja 
2025. godine na groblju u Bijeloj Lozi 
(Male Gospojine),

4. Mirko Gal, sahranjen 17. siječnja 2025. 
godine na groblju u Razbojištu (Sv. Iva-
na),

5. Radmila Branković, sahranjena 23. si-
ječnja 2025. godine na groblju u Poga-
novcima (Sv. Ilije i Sv. Ivana Nepomuka),

6. Luka Vidačić, sahranjen 25. siječnja 
2025. godine na groblju u Podgoraču 
(Sv. Nikole),

7. Dragutin Dundović, sahranjen 27. siječ-
nja 2025. godine na groblju u Podgoraču 
(Sv. Nikole),

8. Stanko Potnar, sahranjen 28. siječnja 
2025. godine na groblju u Podgoraču 
(Sv. Nikole),

9. Kata Kezerle, sahranjena 30. siječnja 
2025. godine na groblju u Kršincima (Sv. 
Ane),

10. Marija Puhanić, sahranjena 3. veljače 
2025. godine na groblju u Stipanovcima 
(Svih Svetih),

11. Juraj Lusavec, sahranjen 9. veljače 
2025. godine na groblju u Stipanovcima 
(Svih Svetih),

12. Terezija Mastanjević, sahranjena 24. 
veljače 2025. godine na groblju u Podgo-
raču (Sv. Nikole),

13. Savica Lazić, sahranjena 25. veljače 
2025. godine na groblju u Poganovcima 
(Sv. Ilije i Sv. Ivana Nepomuka),

14. Marija Ladnjak, sahranjena 8. ožujka 
2025. godine na groblju u Razbojištu (Sv. 
Ivana). 

PREMINULI SUMJEŠTANI

Do zaključenja ovog broja Informativnog lista 
Općine Podgorač, na području općine rođeno 
je šestoro naših novih sumještana. Njihovim je 
roditeljima iz općinskog proračuna isplaćena 
pomoć za novorođeno dijete u iznosu od 150 
eura.
1. Petra Veber, rođena 3. prosinca 2024. 

godine, kćerka Dražena i Aleksandre iz 
Stipanovaca,

2. Mila Braidich, rođena 17. studenoga 
2024. godine, kćerka Kevina Braidicha i 
Ivane Gubić iz Podgorača,

3. Borna Nikolić, rođen 21. listopada 2024. 
godine, sin Jovice Nikolića i Ljubice Čiš iz 
Budimaca,

4. Lana Stojčević, rođena 19. veljače 2025. 
godine, kćerka Senada Stojčevića i Sena-
de Džanija iz Budimaca,

5. Josipa Gubić, rođena 21. veljače 2025. 
godine, kćerka Josipa i Jelene iz Podgora-
ča,

6. Lara Amić, rođena 7. veljače 2025. godi-
ne, kćerka Jasmina Amić i Jelene Klem iz 
Budimaca.

Roditeljima čestitamo, a djeci želimo sretno i 
zdravo djetinjstvo.

NAŠI NOVI SUMJEŠTANI

Komunalna oprema za groblja
U Općinu Podgorač su dostavljeni novi kon-
tejneri koji će biti raspodijeljeni po svim gro-
bljima Općine Podgorač. Ukupno je pristiglo 
24 aluminijska kontejnera zapremnine 1.100 
litara, te jedan zapremnine 7.000 litara, kao 
i 16 koševa za smeće. Općina Podgorač 
participirala je na natječaju Fonda za zaštitu 
okoliša i energetsku učinkovitost na kojem 
su ostvarili financijska sredstva u iznosu od 

30.000 eura namijenjenih za nabavu nave-
denih kontejnera.

Općinski načelnik Goran Đanić izjavio je da 
je to nastavak u nizu ostvarenih europskih 
bespovratnih financijskih sredstava koje Op-
ćina Podgorač uspješno realizira, pa tako i 
nabavu ovih kontejnera koji će se rasporediti 
na svim grobljima općine.

Kao i svake godine, i ove godine Općina 
Podgorač iz svog proračuna pomaže razvo-
ju svih vjerskih zajednica koje djeluju na 
području podgoračke općine.

Tako je krajem ožujka općinski načelnik 
Goran Đanić potpisao ugovore o kapital-
nim donacijama za sve vjerske zajednice 
koje djeluju na području Općine Podgorač. 
Ove kapitalne donacije omogućit će reali-

zaciju važnih infrastrukturnih projekata za 
vjerske zajednice na području općine.

U ime vjerskih zajednica, ugovore su pot-
pisali Željko Benković, podgorački župnik; 
Vlado Karačić, budimački župnik; Alek-
sandar Vukadinović, paroh budimački i 
Jonatan Kubela, starješina Adventističke 
crkve u Stipanovcima.

– Kao i svake godine, tako i ove nastavlja-
mo s podrškom svim našim vjerskim zajed-
nicama, bez obzira na vjeroispovijest – re-
kao je tim povodom načelnik Đanić.

Kako će utrošiti sredstva
– Katolička župa Podgorač – financira-
nje rekonstrukcije krovišta tornja crkve u 
Razbojištu i početak rekonstrukcije crkve 
u Stipanovcima.
– Katolička župa Budimci – sufinanciranje 
postavljanja novog oltara.
– Pravoslavna crkvena općina – rekon-
strukcija sanitarnog čvora u sklopu pasto-
ralnog objekta.
– Adventistička crkva Stipanovci – uređe-
nje sakralnog crkvenog objekta.

Sredinom ožujka je održana skupština Hr-
vatskog kulturnog društva »Podgoračani«. 
Tom su prigodom podnešena i prihvaćena iz-
vješća o radu, financijska izvješća, plan rada 
za 2025. godinu, te financijski plan za 2025. 
godinu.
Prošle godine je HKD Podgoračani organi-
ziralo niz manifestacija kao što su »Uskrsni 
stol«, »Stol u žetvi«, »Podgoračku ljetnu 
večer«, te manifestaciju »Oj, jesenske duge 
noći« i »Polnoćka sa HKD-om«, te brojne 
druge manifestacije.
Također, prošle godine su zabilježena go-
stovanja u Njemačkoj, u crkvi u Stuttgartu, 
gradu Brettenu, te u Beču. Gostovalo se i u 
Bosanskom Brodu, kao i u mjestu Žeravac u 
susjednoj Bosni i Hercegovini. 

Već početkom 2025. godine organizirali su 
u Zagrebu po prvi puta »Podgoračku zabavu 
u metropoli«. I ovogodišnje proljeće je za 
članove HKD-a započelo intenzivno – su-

djelovali su u Velimirovcu na manifestacijii 
3. korizmeni koncert »O Isuse daj da pje-
vam« s pjevačkom skupinom, te su izložili 
stol s posnim i nemrsnim jelima. Nadalje, 
gostovalo se i u Bektežu gdje je održana ma-
nifestacija »Što su jeli naši stari u vrijeme 
korizme«.

Inače, predsjednica HKD-a Zdenka Vuko-
manović posebno je pohvalila doprinos Op-
ćine Pogorač, te izuzetnu suradnju s općin-
skim načelnikom Goranom Đanićem. 

Ovogodišnji nastup HKD-a u Velimirovcu
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VELIKA POMOĆ OPĆINE PODGORAČ ŠKOLI, UČENICIMA I NJIHOVIM RODITELJIMA

Ovo su prave demografske mjere!

ZAPOČEO NOVI PROGRAM PREDŠKOLE
Općina osigurala prijevoz, osiguranje i nabavu opreme za djecu
Krajem ožujka je u općini Podgorač za-
počeo program predškole u organizaciji 
područnog Dječjeg vrtića Zvončić Naši-
ce. Prvi polaznici su 31. ožujka pristigli u 
područni dječji vrtić u Podgoraču.

Općina Podgorač, u suradnji s DVD-om 
Podgorač, osigurala je besplatan prije-
voz za svu djecu koja pohađaju program 
predškole. Tim povodom je općinski 
načelnik Goran Đanić izrazio zahval-
nost svim vatrogascima DVD-a Podgo-
rač koji su se uključili u ovaj program. 
Inače, ranije je održan radni sastanak u 
dječjem vrtiću Zvončić s ravnateljicom 

Snježanom Kanđera i suradnicama, te 
roditeljima čija su djeca polaznici predš-
kole. Tema sastanka bila je uključivanje 
Općine Podgorač u program predškole 
kroz organiziranje prijevoza za svu djecu 
s područja Općine Podgorač koja će po-
hađati navedeni program u nadolazećem 
razdoblju.

Osim toga, najavio je roditeljima djece 
polaznika predškole da će Općina Podgo-
rač u punom iznosu financirati osiguranje 
djece i nabavu mapa i bojanki potrebnih 
za predškolu. Također je izjavio da ova-
kav jedan projekt za Općinu Podgorač 

predstavlja jedan oblik demografske po-
moći roditeljima.

TERENSKA NASTAVA NJEMAČKOG JEZIKA U AUSTRIJI

Još jedan oblik pomoći Općine Podgorač

Sredinom ožujka je općinski načelnik Go-
ran Đanić održao radni sastanak s pro-
čelnicom Upravnog odjela za obrazova-
nje i mlade Osječko-baranjske županije, 
Mirandom Glavaš-Kul i ravnateljicom 
Osnovne škole Hinka Juhna Podgorač, 
Zdenkom Vukomanović na temu zajed-
ničkih projekata Općine Podgorač i Osječ-
ko-baranjske županije, a koji se odnose na 
konkretnu pomoć Općine školi.

Riječ je o sufinanciranju nabave pametnih 
ploča u matičnoj školi u Podgoraču, te u 
područnim školama u Budimcima, Poga-
novcima, Stipanovcima i Razbojištu, zatim 
nabavu radnih bilježnica i radnih mapa za 
sve učenike osnovne škole u vrijednosti 
19 tisuća eura od strane Općine Podgorač, 
sufinanciranje učeničke kuhinje, sufinan-
ciranje odlazaka učenika osnovne škole na 
razna državna i županijska natjecanja, fi-
nancijsko nagrađivanje učenika čiji je pro-
sjek ocjena 5.0 tijekom osnovnoškolskog 
obrazovanja, sufinanciranje odlaska 39 
učenika koji uče njemački jezik na teren-

sku nastavu u Klagenfurt, Austrija, u izno-
su od 65 €, odnosno 50% ukupnog iznosa 
od 130 € po pojedinom učeniku, te sufinan-
ciranje odlaska 17 učenika na ekskurziju u 
iznosu od 215 €, od ukupnog iznosa od 415 
€, po svakom učeniku.

Načelnik Đanić se ovim putem zahvalio 
svim vijećnicima Općinskog vijeća na su-
glasnosti, te je izjavio kadu su ovo demo-
grafske mjere u vidu financijske pomoći 
roditeljima osnovnoškolaca. Pročelnica 
Upravnog odjela za obrazovanje i mlade 

Miranda Glavaš-Kul zahvalila se općin-
skom načelniku, te pohvalila sve navedene 
projekte.

Županijska pročelnica pohvalila napore 
Općine Podgorač 

Čestitke ravnateljici  
na reizboru
Početkom veljače, na-
čelnik Đanić je posjetio 
Osnovnu školu Hinka 
Juhna u Podgoraču, te 
tom prilikom čestitao 
novoizabranoj ravnate-
ljici Zdenki Vukomano-
vić koja je na provede-
nom natječaju u reizboru ravnatelja potvr-
dila peti mandat. Đanić je izrazio zadovolj-
stvo dosadašnjom suradnjom koju je pro-
vodila Općina Podgorač i Osnovna škola 
Hinka Juhna Podgorač, te se nada da će 
se novim izborom ravnateljice ostvariti još 
bolja suradnja. Nova/stara ravnateljica se 
zahvalila načelniku na posjeti školi i čestit-
kama na reizboru, te se nada nastavku 
odlične suradnje sa općinskim načelni-
kom i Općinom Podgorač. 

Četrdesetak učenika OŠ Hinka Juhna krajem 
svibnja odlaze odlaze na jednodneveni izlet u 
austrijski grad Klagenfurt s ciljem još boljeg 
svladavanja njemačkog jezika. O čemu se 
radi, objasnila je školska ravnateljica, Zden-
ka Vukomanović:

– U cilju motiviranja djece koja kao izborni 
predmet uče njemački jezik od četvrtog do 
osmog razreda, učiteljice su inicirale program 
terenske nastave. Naime, na Županijskom 
vijeću učitelja njemačkog jezika, prezentiran 
je kao primjer dobre prakse, terenski rad s 
djecom i praktično učenje njemačkog jezika 
u Klagenfurtu. Kod nas u školi, takav oblik 
nastave je inicirala učiteljica Tajana Tomoko-

vić. Nakon konzultacije s roditeljima, ugodno 
nas je iznenadio broj od gotovo 40 zainteresi-
ranih učenika od petog do osmog razreda za 
takav oblik nastave – objašnjava ravnateljica.

A, upravo je terenska nastava u Klagenfurtu, 
bila tema ranijeg sastanka školske ravnate-
ljice s općinskim načelnikom Goranom Đa-
nićem. Naime, cijena terenske nastave po 
pojedinom učeniku iznosi 130 eura. Stoga je 
dogovoreno kako će Općina Podgorač sufi-
nancirati polovicu navedenog iznosa za sva-
kog učenika, odnosno 65 eura po učeniku, 
što je ukupno 2.535 eura.

Načelnik Đanić izjavio je kako je ovo dio de-
mografske obnove, odnosno pomoći roditelji-
ma u financijskom smislu, te da je ponosan 
što je Općina Podgorač među prvim općina-
ma u Osječko – baranjskoj županiji koja je 
uključena u ovakav jedan projekt.

Sastanak s roditeljima o putu u Klagenfurt

Još jedan oblik pomoći roditeljima



PODGORAČKA VEČER U METROPOLI

Vidimo se i dogodine!
Najavljujem još jedan sličan događaj, a ovoga se puta radi o našim bivšim 
sumještanima s područja podgoračke općine koji sada žive u Sloveniji. 
Takvo zajedničko druženje bi trebalo biti organizirano u lipnju ove godine 
– rekao je Đanić
Prvi, ali zasigurno ne i posljed-
nji put, Podgorač se u punom 
svjetlu predstavio u Zagrebu. 
Naime, krajem veljače (21. ve-
ljače 2025.) u Zagrebu je odr-
žana manifestacija »Podgorač-
ka večer u metropoli«. Sve se 
događalo u organizaciji Hrvat-
skog kulturnog društva »Pod-
goračani«, uz pokroviteljstvo 
općinskog načelnika Gorana 
Đanića. Cilj ove manifestacije 
bio je okupiti iseljene mještane 
Podgorača i Općine Podgorač 
na jednom mjestu te očuvati 
zajedništvo i tradiciju. 

Manifestaciji su se pridruži-
li i predstavnici udruga koje 
djeluju na području Podgora-
ča – Dobrovoljno vatrogasno 
društvo Podgorač, NK »Sloga« 
Podgorač, LD »Vepar« Pod-
gorač, UHBDR Podgorač, te 
Udruga umirovljenika Našice 
– ogranak Podgorač.

Načelnik Goran Đanić izrazio 
je zadovoljstvo uspjehom ma-
nifestacije, istaknuvši kako će 
ona postati tradicija te se odr-
žavati svake godine:

– Koristim priliku da najavim 
još jedan sličan događaj, a ovo-
ga se puta radi o našim bivšim 
sumještanima s područja pod-
goračke općine koji sada žive 
u Sloveniji. Takvo zajedničko 
druženje bi trebalo biti organi-
zirano u lipnju ove godine – re-
kao je Đanić.

I predsjednica HKD-a »Pod-
goračani«, Zdenka Vukoma-
nović, također je izrazila zado-
voljstvo odazivom i atmosfe-
rom manifestacije, zahvalivši 

načelniku Đaniću na pokrovi-
teljstvu, kao i predstavnicima 
udruga te brojnim posjetitelji-
ma koji su uveličali ovaj lijepi 
događaj. 
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